
Motion till riksdagen 

1988/89: Ub247 

av Sonia Karlsson och Torsten Karlsson (båda s) 

Intagningen till gymnasieskolans vårdlinje och 
omvårdnadslinje 

Vid Vätternskolan i Motala har sedan 1982 pågått en försöksverksamhet med 
tre intagningar per år till vårdlinjen. 

En utvärdering gjordes 1984 som visade att trots vissa problem om 
uppstod i samband med förändringen av undervisningen, är det fördelarna 
som överväger. 

Bl.a. blir praktikperioderna mer sammanhängande och framför allt med 
fler elevavgångar per år underlättas elevernas inträde på arbetsmarknaden. 
Det är också enklare för en elev som inte riktigt orkar följa med att "backa"' 
en modul och med detta ges bättre förutsättningar att klara sina studier. Det 
blir ock å en jämnare fördelning teori -praktik under läsåret som gör att man 
bättre kan utnyttja antalet praktikplatser. 

Östergötlands läns landsting ansökte om permanent tillstånd till intagning 
tre gånger per år till vårdlinjen och omvårdnadslinjen vid Vätternskolan, 
men denna ansökan avslogs. Det medgavs endast en fortsatt försöksverksam
het till att omfatta en sista intagning av elever i årskurs l under läsåret 
1987/88. Dessa elever blir klara i februari 1990 och därefter upphör intagning 
av elever tre gånger per år till vård- och omvårdnadslinjen. 

Erfarenheterna från försöksverksamheten vid Vätternskolan i Motala har 
varit mycket positiva. 

Hemställan 

Med hänvisning till det ovan anförda hemställs 
att riksdagen som sin mening ger regeringen till känna vad i 

motionen anförts om att den utbildningshuvudman som så önskar skall 
ges möjlighet att inrätta utbildning med intagning tre gånger per år till 
vård- och omvårdnadslinjerna inom gymnasieskolan. 

Stockholm den 24 januari 1989 

Sonia Karlsson (s) Torsten Karlsson (s) 
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